

Tid för styrelsen	2021-06-15. 14.00-16.30
Plats	Digitalt möte, Christian Thomson bjuder in via Zoom.
Kallade	Jonas Jonsson (Ordförande) Frånvarande Marie Egerstad (Vice ordförande) Mötesordförande och justerare Christian Thomsen(Kassör) Jennie Sjögren (Sekreterare) Magnus Andersson Anna Falkström Olsson Simon Dahlgren Frånvarande Inger Lilienberg Frånvarande kl: 15-16.30 Jussi Koreila Michaela Zankl Claudiu Deak Sofie Wiklund Caroline Waldenström (Kommunikatör)
Inbjudna	Representanter för nätverken bjuds in kl 15.30- 16.00 ViSA (nätverk för administratörer inom Vuxenutbildningen) - Anna Örnestad SiV (nätverk för studie- och yrkesvägledare inom Vuxenutbildningen) - Eva Florin Matematik nätverket (nätverk för vuxnas matematiklärande)- Hans Melén
1.Mötets öppnande	1.1 Vice ordförande Marie Egerstad öppnar mötet och hälsar alla välkomna. Marie meddelar att hon leder mötet istället för Jonas Jonssons vid hans frånvaro. 1.2 Mötet fastställer dagordningen med följande förändringar - Punkten 5.1.1 Konferensgrupp flyttas till 6.1 ViS konferens 2021 - Inkomna remisser efter utsändning av dagordning läggs till under 7.1 Nya remisser/förfrågningar att fördela
2. Föregående protokoll	2.1 Beslutsuppföljning föregående protokoll 210518 11.1 ViS Informationsarbete Poddgruppen har inte hunnit kolla på juridiken kring vem som äger listor när man kryssar i samtycke om att kontaktuppgifter sparas för framtida bruk. Arbetsgruppen gör detta till nästa styrelsemöte 30 augusti Föregående mötesprotokoll lades till handlingarna.
3. Beslut / Information från AU	3.1 Minnesanteckningar från AU finns i sin helhet på google drive. Punkter för beslut och information i styrelse är överförda till dagordningen.

	<p>3.1.1 Förslag till beslut om ändring i kalendarier för hösten</p> <p>AU föreslår att styrelsen träffas i Stockholm 3 oktober, deltar på konferensen den 4 oktober och har ett extrainsatt styrelsemöte den 5 oktober. Under förutsättning att restriktionerna lättar som planerat under hösten. Styrelsen beslutar att följa AU:s förslag till beslut.</p> <p>Jussi Koreila bokar lokal, Rosendalsgatan</p> <p>Bokning av hotellövernattning för styrelsen sker via TM invent. Anna Falkström Olsson förmedlar uppdraget.</p> <p>3.1.2 Samverkan med Skolverket</p> <p><i>Stärkt systematiskt arbete mot hedersrelaterat våld och förtryck</i></p> <p>Skolverket har fått i uppdrag att stärka det systematiska arbetet mot hedersrelaterat våld och förtryck inom skolväsendet, inklusive förskolan, genom kunskapshöjande insatser och stöd för olika personalgrupper inom skolan och förskolan. Skolverket bjuder in till samråd. Under samrådet kommer vi att presentera regeringsuppdraget samt de insatser som är under framtagande.</p> <p>Uppdraget ska redovisas till regeringen (Utbildningsdepartementet med kopia till Arbetsmarknadsdepartementet) senast den 4 februari 2022.</p> <p>Jonas Jonsson har deltagit i samråd med Skolverket kring fokusområdet och förmedlar information till styrelsen via mail då han är frånvarande under nästkommande möte. Punkten tas under "Pågående remisser" på styrelsemötet.</p> <p><i>"ViS kan lämna synpunkter gällande enbart den del som handlar om vuxenutbildningen. Den handlar främst om en behovsinventering då Skolverket har konstaterat att man har väldigt lite kunskap om vilket stödbehovet är gällande frågor och arbete kring hedersrelaterat våld och förtryck och vilka de olika behoven är inom respektive nivå inom vuxenutbildningen."</i></p> <p>Jonas framför att om styrelsen har några synpunkter kring fokusområdet eller känner till aktuell forskning eller goda exempel kring HRV-arbete så får denne med fördel meddela Jonas så att han kan lägga in det i synpunkterna till Skolverket. Jonas kommer där bland annat att framhålla det stora behov som han hört uttryckas från olika håll gällande stödmaterial till verksamma framför allt inom sfi. Det handlar då dels om stöd för hur man kan ta upp frågor kring HRV i undervisningen, dels om hur man kan fånga upp signaler på att någon är utsatt. Han har också fångat att många önskar mer kunskap om vilket stöd man kan få från andra verksamheter och hur man kan skapa väl fungerande samarbete med exempelvis socialtjänsten.</p>
<p>4. Ekonomi</p>	<p>4.1 Ekonomi(Christian Thomson)</p> <p>Information kring budget samt intäkter, filer bifogas protokollet. I korthet kan sägas att ViS fått några fler medlemmar, för närvarande 158 stycken. Resultatet på Skolledarforum pekar på ett minus om 20.000 kronor. På de flesta budgeterade posterna redovisas ett överskott, detta beror på pandemin, vi har under året ännu inga kostnader för resor och boenden.</p> <p>4.2 Kreditkort</p> <p>ViS styrelse och nätverken har kreditkort men det saknas ekonomisk riktlinje för att handla på korten.</p> <p>Kassör Christian Thomsen får i uppdrag att ta fram förslag på ekonomisk riktlinje.</p>

<p>5. Verksamhet</p>	<p>5.1 Rapport från arbetsgrupper</p> <p>5.1.2 Poddar och webinarium: <i>Inger Lilienberg, Anna Falkström Olsson, Christian Thomsen, Marie Egerstad</i> ViS live på gång: -ViS live angående lärarutbildningen; 80 anmällda -ViS Live 22 juni Poddar på gång: -SUQF</p> <p>5.1.3 Upphandlingsfrågor med Almegaföretagen <i>Marie Egerstad, Magnus Andersson, Claudiu Deak (sammankallande), Sofie Wiklund</i> Almegaföretagen är intresserad av att samverka med ViS i upphandlingsfrågor. Frågor som är viktiga är tex hur samarbetet med kommun ska fortlöpa även när upphandlingen är avslutade samt hur samverkan skall se ut kring systematiska kvalitetsarbete. Almega har tagit fram en guide “Best practices” inför upphandling. E kvalitativ process är önskvärt om det tas fram. Ett möte till i arbetsgruppen för att därefter ta en workshop i styrelsen. https://www.almega.se/forbund-branscher/almega-tjansteforetagen/</p> <p>5.1.4 SFI- pengsutredningen: <i>Sammankallande och deltar i expertgrupp: Jussi Koreila. Adjungerad vid behov: Michaela Zankl och Marie Egerstad</i> Man skall primera de anordnare som lyckas bra. Syfte är att öka måluppfyllelsen. Jussi redogör för möte med expertgruppen. Han känner att ViS har blivit lyssnad på och de synpunkter ViS arbetsgrupp lyft till expertgruppen har de tagit i beaktande..</p> <p>5.1.5 Regionala planeringsunderlag <i>Claudiu Deak, Jussi Koreila och Simon Dahlgren</i> Arbetsgruppen har deltagit på workshop med Skolverket. Uppdraget presenteras i korthet i punktform nedan. Frågor som bearbetades på workshopen var hur man beslutar om kursutbudet. Denna fråga har även skickats ut till kommunerna från Skolverket.</p> <ul style="list-style-type: none"> • Utbudet av utbildning bör bestämmas med hänsyn till både elevers efterfrågan och behov och arbetsmarknadens behov. • Tillgången till och bredden av yrkesutbildning i komvux behöver öka. • Staten ska stödja och styra skolhuvudmännen mer när det gäller planering och dimensionering av vilka utbildningar som ska erbjudas samt för gymnasieskolan hur många platser som ska finnas på dessa. Staten ska därför besluta om regionala ramar för utbudet inom gymnasieskolan och för yrkesutbildning inom komvux. • Den så kallade gymnasie marknaden bör balanseras med mer inslag av planering och samarbete mellan huvudmän. Genom fördjupat kommunalt samarbete ska vuxna ges ökade möjligheter att söka ett bredare utbud av yrkesutbildning inom ett större område än den egna kommunen.

	<p>5.2 Samverkan med nätverken(15.30)</p> <ul style="list-style-type: none"> Återkoppling kring samverkansmöte; <i>Anna Falkström Olsson, Magnus Olsson. Hans Melen, Eva Florin, Anna Örnestad</i> Arbetsgruppen består av styrelsen och adjungerade personer vid behov. Arbetsgrupperna kan skilja sig åt. <p>Mötesagendan är utskickad.</p> <ul style="list-style-type: none"> Frågor till/från styrelsen/nätverk Matematiknätverket önskar att det står lite mer information på protokollen som nätverken för fram. Sekreteraren Jennie Sjögren önskar få in skriftligt underlag på det som nätverken vill få med på protokollet senast dagarna efter styrelsemötet så kommer underlaget att kompletteras. <p>Nätverken undrar hur många personer som får delta från nätverken på ViS konferensen? Styrelsen har fattat ett principbeslut om att det max skall vara 2 personer från varje nätverk som deltar.</p> <p>Styrelsen undrar om SiV vill delta i remiss gällande ändring i Universitets och högskolerådets föreskrifter (UHRFS 2013:1) om grundläggande behörighet och urval. SiV tar frågan till sin arbetsgrupp och återkopplar till Jennie Sjögren..</p>
<p>6. Mötesplatser</p>	<p>6.1 ViS konferens 2021 Anna Falkström Olsson, Christian Thomsen, Magnus Andersson, Simon Dahlgren Återkoppling från arbetsgruppen: ViS- konferens, 4 oktober. Program presenteras under vecka 25 på hemsidan. Följande föreläsare är klart: -Anna Ekström och Skolverket. -Katarina Forsby, hjärnforskare hur förändringar påverkar oss. "Det nya normala" -Christer Olsson, ledarskap - Alastair Creelman -Steven Kats, Professionsutveckling och kollegialt lärande -Christer Näslund plus forskare; Borlängemodellen- för lärare Nätverken gör parallella seminarier</p> <p>6.2 Skolledarforum</p> <ul style="list-style-type: none"> Inget pågående arbete
<p>7. Remisser och inbjudningar</p>	<p>7.1 Nya remisser/förfrågningar att fördela</p> <p>Remiss gällande ändring i Universitets och högskolerådets föreskrifter (UHRFS 2013:1) om grundläggande behörighet och urval Eventuella synpunkter på förslagen önskas senast den 3 september 2021 och skickas till registrator@uhr.se. Ange UHR:s diarienummer 4.1.2-00391-2021. <i>Jennie Sjögren (sammanställande) , Michaela Zankl och Jussi Korelila plus</i></p>

	<p><i>eventuell deltagare från SIV.</i></p> <p>Remiss av Ds 2021:16, 17 och 18 om genomförande av principöverenskommelse om trygghet, omställning och anställningsskydd - Svar senast 15/9 2021 Styrelsen fattar beslut om att inte svara på remissen</p> <p>Pågående Remisser/samverkan/ uppdrag</p> <p>Stärkt systematiskt arbete mot hedersrelaterat våld och förtryck</p> <p>Uppdraget ska redovisas till regeringen (Utbildningsdepartementet med kopia till Arbetsmarknadsdepartementet) senast den 4 februari 2022.</p> <p><i>Jonas Jonsson ansvarar</i></p> <p>Styrelsen vill att Jonas framför till Skolverket att det är viktigt att skolverket förstår att Vuxenutbildningen inte enbart träffar elever under lång tid, likt man gör med elever som deltar tex på SFI när man tar fram riktlinjer kring fokusområdet. Michaela Zankl mailar Jonas för att få med det inspelet till Skolverket</p>
8. Påverkansarbete	8.1 Punkten lämnades
9. Rapport från ledamöter /omvärldsbevakning	<p>9.1 Erfarenhetsutbyte</p> <ul style="list-style-type: none"> - Prioriteringsreglerna - Lättade restriktioner- hur gör alla
11. ViS Informationsarbete	<p>11. 1 Caroline Waldenström rapporterar</p> <p>Nyhetsbrev skickas innan sommarsemestern</p>
12. Övriga frågor	<p>12.1 Styrelsens arbetsformer Vilket ansvar har ledamöter under punkten "Rapport från ledamöter/omvärldsbevakning"</p> <p>Punkten bearbetas på träffen i oktober. AU förbereder frågor att fundera över innan oktoberträffen som alla kan förbereda.</p> <p>12.2 Fyll i dina kontaktuppgifter</p> <p>https://docs.google.com/document/d/1-1PBoHLb1m1XUTI8tqfziPSOkkvd_dmOr8jsHbkxYdo/edit</p>
13. Mötet avslutas	<p>13.1 Ordförande avslutar mötet</p> <p>Marie Egerstad tackar för ett väl genomfört möte och önskar alla en trevlig sommar!</p>
Justerat Marie Egerstad	Datum: 2021-08-24



Protokoll ViS styrelsemöte 2021-06-15
